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Jako je važno odražavati prirodnu ravnotežu, to čak i djeca znaju. Uglavnom, to znaju djeca iz
našeg vrtića. Ekološki osviješteni imali smo predavanje o važnosti pčela za eko sustav i osim
toga što Pčelica Maja promovira ono čemu mi već mnogo znamo, uvijek se moramo zapitati i
zabrinuti za sigurnost pčela koje se tako jako trude da i nama ljudima stvore hranu. Pčelarski
savez Moslavina – Otok Ivanić nam je jako zorno predočio crtice iz pčelinjeg života uz naglasak
na važnosti pčela u našoj zajednici. Na kraju ovog predavanja za stariju i predškolsku skupinu
organizator su nam poklonili hotel za kukce gdje će nastaniti solidarne pčele – pčele zadužene
za zaprašivanje.
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